

TID: 19:00

Sted: Stikka

Til stede: Linda, Lars Erik, Hanne, Karianne, Stein

Forfall: Reidun

SAKSNR.	SAK	KOMMENTAR	ANSVARLIG
45/22	Godkjenning av innkalling til styremøtet		Linda
46/22	INNKOMMET KORRESPONDANSE		
15.6	Fra NKK: Info om at programmet for blodsporprøver er i orden igjen.	Til info	
17.6	Fra LP: Referat fra komitemøte	Til info	
21.6	Fra Jørn Veidahl: Etterspør dommeroppgjør fra prøven 7. mai.	Besvart	Reidun
21.6	Fra Sporkomiteen: Datoer for prøver 2023	Besvart	Karianne
21.6	Fra Marianne Berg: Spørsmål om grense for å beholde autorisasjon som instruktør.	Besvart	Linda
28.6	Fra NKK: Godkjenning av søknad om utstillinger 200523 og 210523.	Til info	
5.7	Fra NRK: Videre sender fra Raseråd Golden: ønske om hjelp til Nordisk lagmesterskap og B-prøve for Golden 30.-31, juli.	Til info, delt på Facebook	Karianne
5.7	Fra NKK: Sluttoppgjør elektroniske påmeldinger 20-22113	Til info	
5.7	Fra NKK: Anerkjent arrangement 20-22113	Til info	
12.7	Fra Fortum strøm: Faktura		Reidun
13.7	Fra NRK: Info til klubbene om rollen som Dyrevelferdskontrollør	Til info	
13.7	Fra NRK: Bruksanvisning for fjerning av personer fra epostlisten.		
15.7	Fra NKK: Sluttoppgjør elektroniske påmeldinger 19-22012	Til info	
15.7	Fra NKK: Anerkjent arrangement 19-22012	Til info	

15.7	Fra Camillia S. Vethe: Spørsmål om kurs.	Besvart	Karianne
22.7	Fra Grete Rydning: Ønske om nøkkel til bommen.	Besvart	Linda/Reidun
1.8	Fra Anne Cecilie Bjerkelund: Søknad om støtte til kurs.	Besvart, se egen sak.	Styret/Karianne
2.8	Fra Anette Lundestad: Avmelding kurs.	Besvart fra kurskomiteen	
8.8	Fra Glenn Gustavsen: Søknad om støtte til Landslaget i Juniorhandling	Se egen sak	
9.8	Fra Redaktør/Webmaster NRK: Utsatt frist retrievernytt til 26.8	Til info	
9.8	Fra Linda Solberg: Søknad om støtte til kurs.	Besvart, se egen sak	Styret/Karianne
17.8	Fra Sigrid Marie Evensen: Søknad om støtte til kurs.	Se egen sak	
21.8	Fra Tine Thorgersen: Søknad om støtte til kurs	Se egen sak	
22.8	Fra FORK: Spørsmål om leie av Stikka til offisiell romjulsutstilling 27.-28.12.	Besvart, godkjent av styret	Styret/Linda
47/22	Økonomi	Styret kommer med en utdypende gjennomgang av regnskap på neste styremøte.	Reidun
48/22	<p>Info/oppdatering fra komiteer denne måneden</p> <p>LP: Startet med torsdagstreninger fra og med 18.8. To dagers stevne helgen 27.-28.8, litt lave påmeldinger da det er Landskamp og et annet stevne samme helg.</p> <p>Spor: Arrangerer bevegelig prøve høsten 2022. Arrangerer kurs i oktober.</p> <p>Rally: Starter opp med fellestreninger 29.8, høstens første cup blir 5.9. Introkurs arrangeres helgen 17.-18.9, dette er fullt. Arrangerer stevne 1.10.</p> <p>Jakt: Har gjennomført praktisk prøve i august. Det kommer bevegelig AK-prøve og bevegelig BK-prøve høsten 2022.</p>		

	<p>Utstilling: Har fått godkjent dobbelutstilling helgen 20.-21. mai på lisebanen. Det jobbes med dommere, ønsker dommere som dømmer alle retrieverrasene. Regnskapet fra utstillingen 2022 er klart.</p> <p>Hytte/plass: Påbegynt maling av hytta. Kjøpt inn ny kantklipper. Generelt jobbet rundt plassen med vedlikehold.</p> <p>Kurs: I gang med høstens kurs. Så godt som alle kurs er fulle. Rekordmange jaktkurs med rekordmange påmeldinger.</p> <p>FORK-Ø: Har tatt kontakt med FORK sentralt for tips til aktivitet. En ungdomsgruppe er blitt dannet ut fra leiren FORK sentralt arrangerte. FORK-Ø hjelper denne gruppen i gang.</p>	
49/22	Søknad om støtte til kurs fra Linda Solberg og Anne Cecilie Bjerkelund	Diskutert i styrets Facebook gruppe: 1 inhabil, 4 stemmer for, 1 stemme mot da de ikke hjalp til på utstillingen i våres.
50/22	Søknad om støtte til kurs fra Sigrid Marie Evensen.	Søknad om støtte godkjennes enstemmig.
51/22	Søknad om støtte til kurs fra Tine Thorgersen	Søknad om støtte godkjennes enstemmig. En inhabil forlot rommet under avstemming.
52/22	Søknad om støtte til landslaget i juniorhandling.	Klubben har per i dag ingen aktive juniorhandlere som styret vet om. Styret velger å ikke støtte denne gangen, og har videresendt henvendelsen til hovedstyret.

<p>53/22</p> <p>Kiosk – Mesterskapshelgen</p>	<p>Det må kjøpes inn 3 stk. gassbeholdere.</p> <p>Hovedvakter fra styret i løpet av helgen.</p> <p>Låner ekstra vaffeljern, Hanne og Karianne sjekker opp.</p> <p>Hanne tar med kaffetraktere.</p> <p>Kakebakere og vaffelrøre er ok.</p> <p>Gustav Mohr Thorsø sponser 10 kg hamburgere og 10 kg pølser.</p> <p>Karianne har tatt kontakt med Jenseg bakeri for hamburgerbrød og pølsebrød.</p> <p>Priser: Hamburgere: 50 kr Pølser: 20 kr Brus: 10 kr Vaffel: 10 kr Kake: 10 kr</p>
<p>54/22</p> <p>Utbedring av bane</p>	<p>Har hentet inn tilbud på kunstgress. Styret har vurdert tilbudet og finner det ikke aktuelt.</p> <p>Jobber videre med utbedring av underlaget som allerede eksisterer.</p>

55/22	Leie ekstern treningsplass	Det er per i dag behov for å øke kapasiteten for aktivitet i klubben. Styret sjekker opp ulike muligheter for samarbeid med leie av ekstern plass.
56/22	Eventuelt	<p>Opprettelse av gratis ungdomsgruppe i klubben. Stein Feragen holder i dette.</p> <p>Mona Engebretsen godkjennes om medlem av FORK-Ø. Stein Feragen er leder.</p> <p>Styret godkjenner innkjøp av toastjern.</p> <p>Det må kjøpes inn batterier til musefellene.</p>